

Bestyrelsesmøde i DanskHåndbold Nord

Dato: 19. maj 2025

Tidspunkt: 17.30 – 21.00

Sted: DanskHåndbold Nord, Adelgade 54, 1. sal, Hobro

Deltagere: Morten Eliassen, Mogens Bay, Peter Jensen, Lars Ole Skjønning, Anja Thomadsen, Simon Saugstrup, Peter Schumacher, Jesper Pallisgaard og Jørn Thomsen

Afbud: Allan Enevoldsen

Referent: Jørn Thomsen

Referat

- 1) Godkendelse af dagsorden (00)
(Bilag 1)

B

Indstilling:
Dagsordenen godkendes

Beslutning

Godkendt

Kamptilbud bliver tilføjet under pkt. 9A

- 2) Underskrift af referater (00)
(Bilag 2a og 2b)

B

Indstilling:
Referaterne underskrives

Beslutning

Referaterne blev skrevet under

- 3) Lukkede punkter (0)

a)

O

- 4) Indstilling og behandling heraf (00)
(Fra administration, udvalg, formand og øvrige bestyrelsesmedlemmer)
(Bilag 4c)

a) Børneudvalget indstiller følgende til godkendelse:

Børneudvalget ønsker at foretag en ændring af § 10 "Mødefrekvens" i vores forretningsorden der lyder i dag:

Udvalget afholder møder efter behov, der er typisk 10 møder årligt. Dette ønskes ændret til 6 møder årligt.

Begrundelse, vi synes i børneudvalget ikke der er behov for at mødes flere gange end 6 gange årligt da vi er enig om dette er tilstrækkeligt til at opnå en effektiv dagsorden og ellers vil vi supplere med onlinemøder hvis dette bliver nødvendigt.

b) Børneudvalget indstiller følgende til godkendelse:

Holdgebyr for sæsonen 2025/26 for U6-U8 for deltagelse i børnestævner.

I dag lyder det: Der opkræves et gebyr på 200 kr. Pr. Hold for en sæson for deltagelse i børnestævner. Dette ønsker børneudvalget at ændre til 250 kr.

Begrundelse, udgifter er blevet større på medaljer og administration.

c) Konsulent ordningen – vi har mulighed for at komme med vores input – spc. med fokus på spørgerammen. Læs bilaget godt igennem og kom med jeres input

d) Evaluering/refleksion Repræsentantskabs møde i DHN

e) Koordinering / planlægning Repræsentantskabs møde i DH den 10/6-2025

Indstilling:

a) Børneudvalget indstiller til, at deres forretningsorden tilrettes, så der kommer til at stå, at børneudvalget har 6 årlige møder

- b) Børneudvalget indstiller til, at deltagergebyret for at deltage i børnestævner hæves til 250 kr. pr. hold pr. sæson
- c) Til drøftelse
- d) Til drøftelse
- e) Til drøftelse

Beslutning**a) Godkendt****b) Godkendt**

c) Bestyrelsen er tilfreds med den nuværende ordning og ønsker fortsat at foreningskonsulenterne rent ledelsesmæssigt er tilknyttet regionerne samt at der fortsat ydes et tilskud til regionerne fra de "klausulerede midler". Vi må ikke gå ned i kadence vi skal fortsat holde det faglige niveau.

d) Drøftet / mødested omkring Aars**e) Alle i bestyrelsen, Erik D. Møller og regionschefen deltager. Peter tilmelder alle.**

- 5) Økonomi (00)
(Bilag 5)

D/B

- a) Kvartalsregnskab 1. kvartal 2025

Indstilling:
Til drøftelse

Beslutning**Drøftet**

- 6) Orientering fra Regionschefen (00)

O/B

- a) Status fra kontoret
- Status i forhold til ansættelse af ny medarbejder

Indstilling:
Til orientering

Beslutning**Orientering givet**

- 7) Orientering fra formanden (00)
(Bilag 7a)

O

- a) Statusrapport Projekter – til orientering

Indstilling:

Til orientering/drøftelse/godkendelse

Beslutning

Orientering givet

Implementeringsstyregruppen indstiller til bestyrelsen at gruppen nedlægges. Gruppens opgaver bliver fremadrettet forankret i bestyrelsen.

- 8) Orientering fra næstformanden (00)

- a)

Indstilling:

Til orientering/drøftelse

Beslutning

Beach sæsonen er skudt i gang, men det kniber med at få klubberne til at tilmelde sig. Der skal ske en evaluering lige efter sommerferien.

Beach touren blev skudt i gang i Glesborg søndag den 18. maj 2025

- 9) Orientering om arbejdet i DanskHåndbold og nationale udvalg (00)

a. Turneringsudvalg (senior)

- i. Status O

b. Dommerudvalg

- i. Status

c. Talentudvalg

- i. Status O

d. Børneudvalg

- i. Status O

e. Ungeudvalg

- i. Status O

- Unge møde online i sidste uge. Referat tilgår senere.

- Aktiviteter påsat for kommende ni måneder.
- Møde med foreningerne om unge involvering mandag 19/5.
- Unge møde i DH i næste uge.
- Andreas taler med et par stykker om at indgå i ungeudvalget.

f. Uddannelsesudvalg

i. Status

O

Indstilling:

Til orientering

Beslutning

a) U-19 DM afholdes i Region Nord 2/5+3/5 2026

Danmarksserien blive lag tilbage til regionen, næste sæson

2 division bliver en opbrudt række. Med konsekvens (op og nedrykning)

Kort bane U-9 og U-11. Ændringer fra næste sæson. Der må kun bruges 2 dispensationer pr kamp i stedet for som i år, hvor der måtte bruges 3 stk. Samtidigt ændres antal spillere som må spille dobbelt nedsættes ligeledes til 2 stk.

Forturnering i efteråret. 2 weekender uge 36+37. U-9 + U-13 + U17 i samme weekend og U-11 + U-15 + U-19 sammen.

Liga og 1 div. Spillere skal spilles fri før de må spille i 2 og 3 division.

Liga må spille i 2 division og 1 division må spille i 3 division.

Undtagen spillere som U21 spillere som må gerne spille uden at skal spilles fri.

Afholdes fysisk møde 3 juni i Støvring og 1 online møde 18 juni

b) 3 OB-møder afholdes før sommerferien og 3 afholdes efter sommerferien. Afventer at dommergrupperingerne bliver godkendt. Dommerudvalget har fokus på Onboarding af nye dommere. Dommerne vil blive orienteret om at de fremadrettet skal oplyse deres nummerplade.

c) Jesper skal deltage i et Onboarding møde den 11. juni 2025.

d) Havde et nationalt online møde i starten af maj. Havde et udvalgsmøde i regionen i sidste uge. Er i den situation at der er 3 der stopper i udvalget. Der er 340 hold der har deltaget i årets turnering.

e) Der er ungemøde i aften hvor der deltager ca. 20 personer. Anja vil gerne finde et par ekstra personer til ungeudvalget.

f) Ingenting siden sidst

10) Opfølgning/status på projektaktiviteter (00)

a) Kamptilbud

D/B

Indstilling:

Til orientering/drøftelse/godkendelse

Beslutning

Bestyrelsen fastholder tidligere beslutning af 6. april 2025

Politisk projektejer bliver Anja Thomadsen

11) Eventuelt (00)

Indstilling:

Til orientering

Beslutning

Næste møde bliver den 11. juni 2025 via Teams med start kl. 17.00

Indstilling af udvalgsmedlemmer skal godkendes på næste møde

Lars Ole kom med forslag om at der en gang årlig bliver afholdt noget for udvalgsmedlemmerne (skal drøftes på et senere møde).

Mødet sluttede kl. 20.11